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نماینده مردم ارومیه در مجلس شورای اسلامکی با اشاره به طرح
چهار ماده ای افزایش جمعیت که رئز سوم تیر ماه تصویب شد گفت:

این طرح نکاتت ناپخته زیادی دارد.

به گزارش نگاه روز، عابد فتاحی در رابطه با طرح افزایش نرخ
باروری و پیشگیری از کاهش رشد جمعیت کشور گفت: به نظر من باید در
سیاست افزایش جمعیت بسیار دقت شود چرا این طرح چهار ماده ای که

برای افزایش جمعیت در نظر گرفته شده نکات ناپخته زیادی دارد.

وی با اشاره به بندهای این طرح گفت:در بندی از این طرح برای
افرادی که از روشهای پیشگیری دائم باروی مانند وازکتومی یا
توبتکومی استفاده کنند  مدت دو تا پنج سال حبس در نظر گرفته شده
است که اینها کارهای فوق العاده ابتدایی هستند چرا که ما نمی
توانیم والدین را مجبور به فرزندآوری کنیم و در امور خصوصی شان

دخالت کنیم

فتاحی اظهار داشت: روی این طرح باید  کار کارشناسی دقیق صورت
گیرد چرا که بنا به فرموده مقام معظم رهبری باید کیفیت جمعیت هم
مد نظر قرار گیرد و تنها کمیت مد نظر نیست و ما باید سعی کنیم
کاری کنیم که در سالهای آینده پشیمان نشویم جمع کردن ابعاد این

طرح فوق العاده کاری سنگین و سخت است.

نماینده مردم ارومیه در مجلس شورای اسلامی با اشاره به شرایط
کنونی خانواده ها گفت: در حال حاضرکدام خانواده ای می تواند در
آپارتمان 50 متری 5 فرزند نگهداری کند اصلا مگر چنین چیزی ممکن

است .

وی ادامه داد: باید با این مسئله عقلایی برخورد کنیم و در نظر
داریم تا سه شنبه در جلسه ای که با کمیسیون بهداشت درمان  برگزار
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می کنیم این طرح را مجدد بررسی کنیم و امیدواریم کمیسیون بهداشت
درمان بر اساس منافع ملی و مصلحت کشور با این موضوع برخورد کنند.

فتاحی با اشاره به اینکه این طرح بیش از آنکه به افزایش نرخ
باروری منجر شود به زیرزمینی شدن روشهای رایج پیشگیری از بارداری
منجر خواهد شد گفت:به دنبال این طرح تعداد خانمهایی که برای
کورتاژ متوسل به ماماها خواهند شد افزایش خواهد یافت و این معضل
در عرض کوتاه مدت کشور را فرا خواهد گرفت و چون کورتاژ اصولی

انجام نخواهد شد بیماری زنان افزایش خواهد یافت .

نماینده مردم ارومیه در مجلس شورای اسلامی در پایان خاطر نشان
کرد: اگر بتوانیم جمعیت را تنظیم کنیم خوب است چرا که کشور تنظیم

جمعیت نیاز دارد نه افزایش جمعیت.

منبع: شبکه اطلاع رسانی دانا


